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Protokoll fra årsmøte i Marnardal Bygdekvinnelag 2022 

 

Årsmøte ble holdt 12.oktober 2022 i peisestua på Høgtun. 

Det var 20 stemmeberettigede medlemmer tilstede. Kirsti Øydna representerte distriktslaget. 

 

1. Nestleder Kari Lauvdal ønsket velkommen til årsmøte. Leder Haldis Hove meldte forfall av 

helsemessige årsaker. Av samme grunn stiller Haldis heller ikke til gjenvalg. Haldis hadde skrevet 

en hilsen til årsmøtet som Kari leste opp. Vi takker Haldis for godt samarbeid og god innsats som 

leder, ønsker henne god bedring og velkommen tilbake senere. Blomster vil bli overrakt.                                                     

Kirsti Øydna ble ønsket velkommen som representant fra Vest-Agder Distriktslag. 

2. Innkalling og saksliste ble godkjent. 

3. Kari Lauvdal ble enstemmig valgt til møteleder. 

4. Hildegunn Sangesland ble enstemmig valgt til referent. 

5.  Ella Heddeland og Edith Larsen ble enstemmig valgt til signering av protokollen sammen med 

nestleder Kari Lauvdal.  

6. Årsmeldingen ble lest opp av nestleder Kari Lauvdal. Årsmeldingen ble enstemmig godkjent. 

7. Årsregnskapet ble fremlagt av regnskapsfører Siss Ågedal.  

Regnskapet for laget og kursvirksomheten ble enstemmig godkjent. 

8. Årsmøtet vedtok følgende gaver: 

 

Hjelpefondet Kr.500,- 

ACWW Kr.1.000,- 

NBK U-landsprosjekt (Guatemala) Kr.1.000,- 

Ungdomskoret «Take a break»/Klubben Kr.2.000,- 

Kirkene i Marnardal Kr.3.000,- 

Laudølen 4H Kr.2.000,- 

Lyngblomsten 4H Kr.2.000,- 

Frivilligsentralen Kr.5.000,- 

4H Kløvergruppa Kr.2.000,- 

 

 Enstemmig vedtatt. 

9. Vedtektsendringer. Gjennomgang av forslag til nye vedtekter for Marnardal Bygdekvinnelag 

v/Kari Lauvdal. Marnardal Bygdekvinnelags vedtekter ble revidert i henhold til Norges 

Bygdekvinnelags vedtekter juni 2022. 

Bemerkning til revisjon: § 7, H) 12.-presenterer forslag til en årsplan/års hjul for årsmøtet for det 

kommende arbeidsåret. Punktet strykes. 

Enstemmig vedtatt. 
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10. Valgnemndas innstilling. 

 Innstillingen ble presentert av valgnemndas leder Brit Mjåland. 

Bemerkning til representanter til Distriktslagets årsmøte: Det skal være tre representanter, 

styret bestemmer den tredje personen som skal være med. 

Enstemmig vedtatt.  

   Styret: 

Leder Kari Lauvdal På valg 2023 (1 år) 

Nestleder Aslaug Bjerland På valg 2023 (1 år) 

Styremedlem Hildegunn Sangesland På valg 2023 (1 år) 

Styremedlem Nina W. Rygnestad (ny) På valg 2024 (2 år) 

Styremedlem Anja Nilsen (ny) På valg 2024 (2 år) 

1.varamedlem Gerd Heddeland På valg 2023 (1 år) 

2.varamedlem Gunvor Ugland På valg 2023 (1 år) 

3.varamedlem Merete R. Kvennevollen På valg 2023 (1 år) 

 

Revisor: 

Kari Håland På valg 2023 (1 år) 

Anne Lene Sangesland På valg 2023 (1 år) 

 

Valgnemnd: 

Medlem Ellen Heddeland På valg 2023 (1 år) 

Medlem Alfhild Birkeland På valg 2024 (2 år) 

Medlem Edith Larsen På valg 2025 (3 år) 

Varamedlem Anne Lise Falkum På valg 2023 (1 år) 

 

Representant til årsmøtet i Høgtun Kultursenter og styret i                                                                 

Marnardal Frivilligsentral: 

Medlem Kari Lauvdal På valg 2023 (1 år) 

Varamedlem Aslaug Bjerland På valg 2023 (1 år) 

           

  Representant til Distriktslagets årsmøte: 

Leder Kari Lauvdal På valg 2023 (1år) 

Varamedlem Aslaug Bjerland På valg 2023 (1 år) 

 

  Regnskapsfører: 

Siss Ågedal 
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 Forslag til godtgjøring til styret: 

Godtgjørelsen foreslås økt til kr.9 500,- (fra kr.8 000,-).                                                                                        

Styret bestemmer selv intern fordeling av godgjøringen.  

Kjøregodtgjørelse dekkes etter statens satser. 

11. Honorar til regnskapsfører. 

Siss Ågedal er regnskapsfører av yrke og kan derfor ikke motta honorar som privatperson. 

Istedenfor honorar ble det enstemmig vedtatt å gi regnskapsfører gavekort.  

12. Arbeidsplan for 2022-20223. 

Kari Lauvdal hadde en gjennomgang av planen.  

Enstemmig godkjent. 

 

Orientering fra Distriktslaget. 

Kirsti Øydna deltok som representant fra Distriktslaget.  I tillegg til å sitte i Distriktsstyret er Kirsti leder av 

Grindheim Bygdekvinnelag. Distriktslaget har den siste tiden jobbet med kurs/søke støtte. Det arbeides og 

med en kurskatalog; det vil si at kursholdere registreres i en database hvor de kan søkes opp. 

Jubileumsboken arbeides med også. 

Orientering om nye aktiviteter. 

Anja Nilsen fortalte litt om Snikk Snakk Søm som startet i vår og er i gang igjen nå i høst. Aktiviteten finner 

sted annenhver torsdag på Høgtun. Dette er tenkt som et samlingspunkt og sosial møteplass for de som 

er interessert i håndarbeid (ikke bare sying), nybegynnere og viderekomne. I høst har det bla vært et 

prosjekt med å sy vesker. 

Aslaug Bjerland orienterte om kurs i pølselaging. Pølsemaker Roald Eidstø skal i samarbeid med «Jeger og 

Fiskerforeningen» holde kurs på skolekjøkkenet på Øyslebø 15.november. Her vil kursdeltakerne få 

demonstrert pølselaging. Det er plass til 15 deltakere på kurset. 

 

På vegne av styret overrakte Kari Lauvdal blomster til avtroppende kasserer Bjørg Skjævelsland og takket 

for innsatsen og godt samarbeid. 

Årsmøtedeltakerne fikk servert nydelig fårikål og varm eplekake med krem tilberedt av Høgtun 

Kultursenter. 

Til slutt hadde vi utlodning av blomster. Årsmøtet ønsket at pengene skal gå til demensforskning.  

Det kom inn kroner 4.915,87. 

Årsmøtet ble avsluttet kl.22.00.  

 

 

Kari Lauvdal                                             Ella Heddeland                                                              Edith Larsen 


